
ARA PALAMÓS: “el port de Palamós ha de ser port Schengen” 

En relació a la negativadel Govern espanyol que el port de Palamós esdevingui Port de 
categoria Schengen, la candidatura ARA PALAMÓS voldria expressar el seu rebuig 
més absolut a aquesta declaració d’intencionsdel Govern de l’Estat que, en cas de dur-se 
a la pràctica, comportaria unes conseqüències molt negatives per al conjunt de la nostra 
població i el seu teixit productiu i comercial. Val a recordar que des de Palamós -i 
comarca- s’havien depositat grans esperances per aconseguir un objectiu considerat clau 
pel nostre desenvolupament econòmic i que gaudeix de gran consens popular.  

Per al portantveu d’ARA PALAMÓS Marc Gafarot les declaracions del ministre de 
l’Interior del Govern del PSOE, Sr. Grande Marlaska “palesen que qüestions 
ideològiques i nacionalistes d’Estat que, en res beneficien a la ciutadania, són molt més 
prioritàries que l’interès comú i el benestar dels ciutadans palamosins”. En aquesta línia, 
per a Gafarot l’assoliment de la categoria de Port Schengen “podria convertir-se en un 
revulsiu econòmic important no només per la nostra vila, també pel conjunt del Baix 
Empordà”.   

Des d’ARA PALAMÓS exhortem a totes les forces polítiques palamosines a defensar, 
lluny de partidismes innecessaris, els interessos de la nostra vila i fer un front comú per 
reivindicar la necessitat que el Port de Palamós esdevingui, en conseqüència, frontera 
exterior de la UE, en tant que port Schengen.  

 

 


